
Protokół Nr  26/08 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  12 listopada 2008 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie skargi. 

Przedstawiają: Dyrektor Przedszkola Nr 1, Zuzanna Kotlęga 
        Janusz Mikołajczuk 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXXII Sesję Rady Miejskiej: 
- w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto 
oraz za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego 
przez Miasto – druk A,  
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Miasto Białogard – 
druk D, 
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk E, 

Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
- w sprawie regulaminu nagradzania nauczycieli na 2008 rok, 
 
- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk F, 

Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

4. Sprawy różne: 
- pismo Prezesa RIO w Szczecinie, 
- pismo CKiSE w Białogardzie, 
- odpowiedź  MOPS w Białogardzie na pismo BRM.0063-III/23/08. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 12.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik.  

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek 
posiedzenia, głosując: za- 4  (jednogłośnie). 
 
Ad 2 

Zgodnie z § 41a Statutu Miasta Białogard. Komisja przeprowadziła postępowanie 
wyjaśniające w sprawie skargi na Dyrektora Przedszkola Nr 1 . W tym celu Komisja wezwała 
osobę skarżącą – Pana Janusza Mikołajczyka oraz Panią Dyrektor Przedszkola Nr 1 w 
Białogardzie, której skarga dotyczyła. 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Mikołajczuk – poinformował, że dziecko uczęszcza nadal do Przedszkola, a sytuacja 

zmieniła się diametralnie. Mieszkaniec stwierdził, że pod naciskiem wielu osób napisał 
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skargę, ale ją łagodzi. W Przedszkolu jest wiele uchybień, co mogłoby spowodować 
zwolnienia pracowników. 

Dyrektor – stwierdziła, że sprawa nabrała pozytywnego obrotu. Podjęto następujące 
działania: dziecko 5-letnie nie jest zaliczane do obowiązkowego wychowania 
przedszkolnego. Rada Pedagogiczna omawiała zachowanie dziecka, gdyż dziecko sprawia 
problemy wychowawcze. Były skargi na zebraniu rodziców. Były rozmowy z tatą. Dyrektor 
proponowała integracyjne przedszkole. Dyrektor poinformowała, że doszło do incydentu na 
lekcji religii, gdzie  nauczycielka została pokopana i ugryziona. W tym przypadku ma 
zastosowanie art. 63 Karty Nauczyciela. Sprawa była badana przez Kuratorium Oświaty, 
nie ma odpowiedzi pisemnej ale nie zostało naruszone prawo oświatowe. Wiadomo, że 
mama dziecka jest w szpitalu. Być może takie zachowanie dziecka nasiliło się w 
październiku z tego powodu. Nauczycielki podjęły działania, wizyta Kuratorium Oświaty 
odbyła się 7 listopada br. Dziecko zostało objęte terapią. Określono terminy dot. realizacji 
zaburzeń psychoruchowych. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała czy uczęszczają dzieci z wadą ADHD? 
Dyrektor – odpowiedziała, że nie ma takich dzieci.  
J.Mikołajczuk – powiedział, że odbyły się posiedzenia Rady Pedagogicznej i otrzymał  decyzję 

ustną od Pani Dyrektor.  
J.Leszczyk – stwierdził, że Pani Dyrektor nie podjęła samodzielnie decyzji, gdyż Rada 

Pedagogiczna poparła Panią Dyrektor. Radny przestrzegał przed zdarzeniami w stosunku 
do innych dzieci. Obecnie wychowawczyni będzie miała nad dzieckiem nadzór. Radny cieszy 
się, że strony już  dogadują się. To pierwszy przypadek i dobrze, że jest wygaszany.  

J.Turnik – nadmienił, że obecnie opinia psychologa obliguje do określonego postępowania w 
sprawie. 

 
W wyniku postępowania wyjaśniającego Komisja przekazała następujące  ustalenia i 

stanowisko do Komisji Rewizyjnej: 
Pan J.Mikołajczuk przedstawił opinię psychologiczną syna, Maddoxa Mikołajczuka z 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Białogardzie w sprawie objęcia dziecka pomocą 
psychologiczno-pedagogiczną w przedszkolu, stanowiącą załącznik. Według skarżącego 
działania w sprawie,  Pani Dyrektor podjęła po napisaniu przez niego skargi. Z wyjaśnień 
Pani Dyrektor wynika, że działania dotyczące wykreślenia syna Pana Mikołajczuka z 
Przedszkola odbyły się zgodnie z decyzją Rady Pedagogicznej zwołanej w trybie 
nadzwyczajnym, która podjęła uchwałę o skreśleniu z Przedszkola Nr 1 dziecka Maddoxa 
Mikołajczuka w myśl art. 41 ustawy o systemie oświaty z 7.09.1991 r. z późn. zm.  

Powyższe działania Pani Dyrektor  podjęła na wniosek Rady Rodziców Przedszkola Nr 1 w 
Białogardzie i na podstawie notatki z wydarzenia w grupie VI, stanowiących załączniki. 
Obecnie działania te zostały wstrzymane i ostatecznie nie została podjęta pisemna decyzja 
Dyrektora w sprawie wykreślenia chłopca z w/w Przedszkola. Dyrektor Przedszkola Nr 1 
poinformowała, że kontrola Kuratorium Oświaty nie wykazała  uchybień w działaniach w 
zakresie ustawy o systemie oświaty.  

Ponadto Komisja zapoznała się z wyciągiem ramowego statutu publicznego przedszkola 
oraz Statutu Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Białogardzie, który określa przypadki podjęcia 
decyzji o skreśleniu dziecka z listy dzieci uczęszczających do przedszkola.  

W wyniku złożonych informacji i deklaracji obu stron, wiele uwag i zastrzeżeń do pracy 
Pani Dyrektor  stało się nieaktualnych. Dziecko uczęszcza do Przedszkola, obie strony złożyły 
deklarację do wzajemnej współpracy.  
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Do stanowiska Komisja załączyła następujące materiały:  

- informację Radcy Prawnego, 

- pismo Dyrektora Przedszkola Nr 1 z dnia 31.10.2008 r., 

- notatkę z wydarzenia w grupie VI, 

- pismo Rady Rodziców z dnia 30.10.2008 r., 

- opinię psychologiczną. 

 

Ad 3  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

- w sprawie opłat za świadczenia przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto 
oraz za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym przedszkola publicznego prowadzonego 
przez Miasto – druk A,  

Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały, głosując: za- 3 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Miasto Białogard – 
druk D, 

Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały, głosując: za- 3 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk E, 

Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały, głosując: za- 3 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie regulaminu nagradzania nauczycieli na 2008 rok, 

Przedstawił: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały, głosując: za- 3 (jednogłośnie). 

 
- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk F, 

Przedstawili: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Skoczyk – pytał o budynek przy ul. Reymonta? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że jest pozytywna opinia Oddziału Banku w Szczecinie. 
J.Leszczyk – pytał o dochody z radaru? 
Z-ca Burmistrza – powiedział, że w następnym roku zakłada się większe dochody. 
J.Turnik  - prosił, aby Dyrektorzy przedstawiali bardziej wiarygodne  liczby dotyczące ich 

działalności. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie  projekt uchwały, głosując: za- 3 (jednogłośnie). 

 
Ad 4 

W ramach spraw różnych Przewodniczący Komisji zapoznał radnych z następującymi 
pismami:  

- Prezesa RIO w Szczecinie, stanowiącym załącznik do protokołu, 
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- odpowiedzią CKiSE w Białogardzie (w załączeniu), 
- odpowiedzią  MOPS w Białogardzie na pismo BRM.0063-III/23/08 (w załączeniu). 
 

 
 
Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.00  zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 
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